
The editorial team is constantly looking for authors for Wound Care

Canada. If you have an idea for an article, please submit a proposal

to WCCeditor@cawc.net outlining your idea. 

The proposal should

1. include an abstract of the proposed article, along with the name(s)

and credentials of the author(s).

2. include a list of resources, such as photos or illustrations, tables,

charts, etc. 

3. indicate how many words you expect the article to be (note that

Wound Care Canada articles tend to have fewer than 3,000

words). 

4. indicate how much time you’d need to prepare the article. We plan

our issues far in advance, so a lead time of six months or more is

common. However, we also accept articles with less lead time.

Once you have submitted an idea, our team of editors will include

it in the line-up of possible items for an upcoming issue. If it fits into

our planning, we will contact you to discuss the length, timing and, in

some cases, the slant we’d like to see.

Complete details of the technical requirements for submitting 

materials are posted on the CAWC Web site at www.cawc.net/

open/wcc/submissions.html. 

Articles and accompanying photos and illustrations should be sent

electronically as e-mail attachments if the total submission is less than

2 Mb in size. If the total submission is larger than 2 Mb, you may

need to mail a CD to our editorial offices (see the Web site).

Wound Care Canada accepts articles on a wide range of topics. 

If you are considering submitting an article, it may useful to know 

that articles in the magazine are organized into departments, based

on the pillars of the CAWC: Clinical Practice, Education, Public Policy,

Research, and International Partnerships. Articles also appear in 

sections designated for Regional Initiatives, Ask the Expert, and 

Future Watch.

L'équipe de rédaction recherche constamment des auteurs pour

Wound Care Canada. Si vous avez une idée d'article, veuillez

soumettre une proposition à WCCeditor@cawc.net pour l'exposer.

La proposition doit :

1. inclure un résumé de l'article proposé, avec le(s) nom(s) et les

titres de/des auteurs.

2. inclure une liste des ressources, comme les photos ou les illustra-

tions, les tableaux, les graphiques, etc.

3. indiquer à combien de mots vous estimez l'article (à noter que les

articles de Wound Care Canada ont tendance à avoir moins de 

3 000 mots).

4. indiquer le temps dont vous avez besoin pour préparer l'article.

Nous planifions nos numéros assez longtemps d'avance, donc un

délai de six mois est courant. Toutefois, nous acceptons aussi des

articles avec délai plus court.

Une fois que vous avez soumis une idée, notre équipe de rédac-

teurs l'inclura dans la mise en page d'articles possibles pour un

prochain numéro. Si cela cadre avec notre planification, nous com-

muniquerons avec vous pour discuter de la longueur, du choix du

moment et, dans certains cas, de l'orientation que nous aimerions 

lui donner.

Des détails complets des exigences techniques pour la soumission

de matériel sont affichés sur le site Web de l'ACSP à www.cawc.net/

open/wcc/submissions.html. 

Les articles et les photos et illustrations s'y rattachant devraient 

être envoyés électroniquement en annexes de courriel si la soumis-

sion totale est inférieure à 2 Mo. Si la soumission totale dépasse 

2 Mo, vous devriez poster un CD à nos bureaux de la rédaction (voir

le site Web).

Wound Care Canada accepte des articles sur un vaste éventail de

sujets. Si vous pensez à soumettre un article, il est peut-être utile de

savoir que les articles de la revue sont organisés en départements,

selon les piliers de l'ACSP : Pratique clinique, Éducation, Politiques

gouvernementales, Recherche et Partenariats internationaux. Des arti-

cles sont aussi publiés dans les sections désignées pour les initiatives

régionales, « Demandez à l'expert » et « Nouveaux horizons ».
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Johnson & Johnson Medical Products
200 Whitehall Drive, Markham (ON) L3R 0T5

Tel: (English) 1 800 668-9045   
Tél. : (Français) 1 800 668-9067

Website:  www.jnjgateway.com

Johnson & Johnson Wound Management is a Unit of
Johnson & Johnson Medical Products, a Division of Johnson & Johnson Inc.
Capitalized product names are trademarks of Johnson & Johnson  



Mepilex Border Lite is a thin and conformable all-in-one dressing with 
Safetac® soft silicone technology.

Mepilex Border Lite provides a perfect fit for a wide range of non to low exudating wounds including abrasions, cuts,
finger injuries, blisters, skin tears as well as for protection of compromised skin. Mepilex Border Lite is atraumatic to the
wound and surrounding skin.
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A perfect fit
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